Course Offerings, Scheduling and Tuition

Email: Stevej0473@hotmail.com)

Areas of Study

| Language Skills | Academic Writing/Literature | Test Prep/Subject Studies |
|--|---|--|
| Tier 1 | Tier 2 | Tier 3 |
| Reading fluency and comprehension Vocabulary Development Speaking and Listening Grammar Comprehensive English Skills | Research WritingLiterature StudiesEssay Writing | TOEFL IELTS SAT/PSAT/ACT (Verbal) U.S. History Social Studies Art History |

Tuition

| | Tier 1 | Tier 2 | Tier 3 |
|----------------------------|------------|-----------|-----------|
| One to one | \$65/ hour | \$80/hour | \$95/hour |
| Group class (2-4 students) | \$50/ hour | \$60/hour | \$75/hour |

Assessment and Initial consultation—Prior to enrollment, students will be given a forty-five-minute comprehensive assessment of their language skills and academic readiness. Following assessment, a consultation will be scheduled with parents to discuss student's language ability and to develop a course of study.

Instructional Platform and materials— All classes are online and taught using Zoom. Learning materials used for the class will be shared electronically in PDF format. Students should have access to a laptop or iPad.

Class times: – Available class times are from 7pm to 10pm in the evenings and 8am to noon(China time). . Class times are subject to tutor availability at time of enrollment.

Annual Schedule –Classes will run according to separate semester calendar or holiday calendar. Students will receive a full schedule of classes for approval prior to the first class. Special accommodations to meet the student's availability can be made at that time.

Payment– Payment of tuition must be made via international transfer in USD to an American bank account. Alternative means of payment can be discussed during initial consultation. Payment must be made prior to start of tutoring.

课程、时间安排、学费介绍

Email: Stevej0473@hotmail.com)

授课前, 学生会收到课程

表。

课程和学费

课程类别

| 第一类:语言技能 | 第二类:学术英语&文学 | 第三类: 备考&科目 |
|--|------------------------------------|---|
| ● 阅读理解● 词汇拓展 | 研究性写作文学 | • TOEFL • IELTS |
| 听力口语语法综合技能 | ● 学术写作 | SAT/PSAT/ACT (阅读写作)美国历史社会科学艺术史 |

学费

| | 第一类 | 第二类 | 第三类 |
|----------------|---------|---------|---------|
| —对— | \$65/小时 | \$80/小时 | \$95/小时 |
| 小班课 (2 -4 个学生) | \$50/小时 | \$60/小时 | \$75/小时 |

报读流程

能力评估 制定学习方案 开始授课 支付学费&入读

入读前,学生会参与 45 分钟左右的综合能力评估,用以评估他们的语言和学术能力。

评估结束后,会安排在线咨询, 详述学生的语言水平并制定合适 的学习方案。

所有学费均需**在授课前支付**。学 费均以美元结算汇款至美国账户 中。<u>如需通过其他方式支付,可</u> 于在线咨询中详谈。

授课平台和课件:

• 平台: 所有课程均通过 Zoom 平台进行在线授课。

• 课件: 教师会将 PDF 版的课件发给学生。

• 设备: 学生需自备电脑或者 iPad。

授课安排:

课程分为学期课程和假期课程、授课时间根据导师的日程安排来定、并会在入读前确认。

一般而言,授课时间安排在中国时间上午8点-12点,或晚上7点-10点。

备注: 如需配合学生日程来安排授课时间, 可于在线咨询中与导师商议。